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ZAPISNIK 

s 44 . sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 3. listopada 2024. godine, s početkom u 9:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Korana Katić, Matko Kovačević 

ODSUTNI ČLANOVI: Stefanie Milka Čihoratić, Antonela Hropić 

OSTALI PRISUTNI: Andrea Delić 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 43. sjednice Upravnog vijeća 

2. Odluka o izboru za radno mjesto spremačica – zamjena duže odsutne djelatnice 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog Plana sa obrazloženjem 

4. Izvješće o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 2023/2024. 

5. Godišnji Plan i program rada Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 

2024/2025. 

6.   Razno 

 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 42. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo primjedbi i komentara na zapisnik, predsjednica Antonia Frlan stavlja isti na 

glasovanje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 43. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa tri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. ODLUKA O IZBORU ZA RADNO MJESTO SPREMAČICA – ZAMJENA 

DUŽE OSUTNE DJELATNICE 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako su na natječaj pristigle dvije uredne i potpune 

prijave, te da je prijedlog da se zaposli Nada Baković.   

Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto spremačica. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 
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Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto spremačica 

(u prilogu) 

 

AD 3.  POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU FINANCIJSKOG PLANA SA 

OBRAZLOŽENJEM 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako su članovi vijeća dobili u materijalima dobili 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana sa objašnjenje te otvara raspravu.  

Korana Katić, član: Mene samo zanima jedna stavka, intelektualne usluge, na što se odnosi ? 

Predsjednica Antonia Frlan obrazlaže da se navedena stavka odnosi na održavanje servera, 

točnije pisarnice koja se nabavila u ovoj godini. U toj stavci će biti i seminari te radionice.  

Nakon kratke rasprave Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o usvajanju 

Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana sa obrazloženjem.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog Plana sa obrazloženjem 

 ( u prilogu) 

 

AD 4.  IZVJEŠĆE O RADU DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA ZA PEDAGOŠKU 

GODINU 2023/2024. 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je Izvješće o radu za prošlu pedagošku godinu 

napisala bivša ravnateljica Tarita Mašković.   

Korana Katić, član, postavlja pitanje o šifrarniku za ulazna vrata, u izvješću piše da se nije 

našao električar, pa ju zanima jeli to istina.  

Andrea Delić, v.d ravnateljica, odgovara kako je problem sa ulaznim vratima u uzemljenju, 

šifrarnik se trebao postavit kako bi roditelji mogli ulazit/izlazit a da vrata budu zaključana 

kada se ne diraju. Na kraju se odlučilo vratiti na postavljanje zvona na vrata kako bi 

odgojiteljice čule kada je netko na vratima. Vrata moraju biti stalno zaključana da ne bi koje 

dijete izašlo van bez nadzora odrasle osobe.  

Korana Katić, član, nadalje postavlja pitanje o didaktičkim igračkama na što joj v.d 

ravnateljica odgovara da je to riješeno te da su potrebne igračke naručene. 

Rasprava se vodila i o nabavci nekih artikala koji su se trebali kupiti iz donacija prikupljenih 

na Ribarskoj večeri a za koje si je bivša ravnateljica uzela pravo da o tome samostalno odluči  

te o printeru. Zaključeno je da će se posuditi printer iz Općine dok Vrtić ne dobije svoj. 

Nakon kratke rasprave Predsjednica je stavila na glasovanje Izvješće o radu Dječjeg vrtića 

Biser Lastova za pedagošku godinu 2023/2024.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Izvješće o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 2023/2024. 

 ( u prilogu) 
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AD 5.  GODIŠNJI PLAN I PROGRAM RADA DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

ZA PEDAGOŠKU GODINU 2024/2025. 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je Godišnji Plan i program bio dostavljen u 

materijalima i otvara raspravu.  

Korana Katić, član, postavlja pitanje vezano uz broj odgojitelja po skupinama. Naime, u Planu 

stoji da će raditi po dva odgojitelja u obje skupine te pita hoće li se sukladno tome 

zapošljavati još odgojitelja.  

Predsjednica Antonia Frlan, navodi kako je planirano da su u obje skupine po dva odgojitelja 

plus asistent te da će biti raspisan natječaj za asistenta. 

Također se raspravljalo o logopedu. Predsjednica Antonia Frlan navodi kako postoji 

logopedica koja bi dolazila na Lastovo, načelnica se bavi tom problematikom, međutim 

smatra da bi se odluka o tome trebala prepustiti odgovornoj osobi u Vrtiću jer bolje znaju 

imaju li potrebu za logopedom i kako bi ta suradnja izgledala. 

Andrea Delić, v.d ravnateljica navodi kako je o tome razgovarala sa načelnicom ali da nisu do 

kraja definirale ništa. Logopedica bi dolazila petkom i subotom, van radnog vremena Vrtića 

što je dobro za roditelje koji imaju potrebu za takvom vrstom pomoći ali kakve veze direktno 

to ima sa vrtićem nije do kraja definirano.  

Nakon kratke rasprave o temi logopeda, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje 

Zaključak da logoped izvan radnog vremena Vrtića  ne može biti stručni suradnik – 

zaposlenik Vrtića. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja 

 

Zaključak (u prilogu)  

 

Korana Katić, član, postavlja pitanje o korištenju godišnjih odmora.  Hoće li se vrtić zatvarat 

zbog korištenja godišnjih ? Također, upozorava na dvije pogreške pri pisanju u tekstu 

Godišnjeg Plana ( „Dom Kulture“ umjesto Društveni Centar i 2023/2024 umjesto 2024/2025 

godina).  

Andrea Delić, v.d ravnateljica, navodi kako se planira zatvaranje Vrtića kratko zbog čišćenja 

iako u Planu nije definirano točno kada će to biti, ali zbog korištenja godišnjih odmora Vrtić 

se neće zatvarati.  

Nakon kratke rasprave, predsjednica  Antonia Frlan stavlja na glasovanje Godišnji Plan i 

program rada Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 2024/2025. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja 

 

Godišnji Plan i program rada Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 

2024/2025. ( u prilogu ) 

 

 

A.D 6. RAZNO 

 

Korana Katić, član, postavlja pitanje vezano uz članove Upravnog vijeća. Antonela Hropić je 

i dalje član, a ne radi trenutno fizički u Vrtiću. Hoće li se izabrati novi član umjesto nje ?  

Predsjednica Antonia Frlan, navodi kako Antonela nije podnijela ostavku na mjesto člana 

Vijeća. Za današnju sjednicu se opravdala. Krajem listopada ističe mandat svim članovima pa 

ćemo vidjeti koga će Odgojiteljsko vijeće predložiti kao novog člana.  
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Predsjednica je zaključila sjednicu u 9.40 sati.  

        

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan, v.r                                                                                   Antonia Frlan, v.r 

 

KLASA: 601-02/24-01/11 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 14. listopada 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto spremačica 

- Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog Plana sa obrazloženjem 

- Izvješće o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 2023/2024. 

- Zaključak 

- Godišnji Plan i program rada Dječjeg vrtića Biser Lastova za pedagošku godinu 

2024/2025. 


